

KRONOS RY**PÖYTÄKIRJA**

Hallituksen kokous 11/2022



Aika: 28.9.2022 klo 18.00

Paikka: Barrikaadi, Domma, Mechelininkatu 3 D, -1 kerros

Läsnä

Hallitus:

Pihla Pekonen (pj), Miina Määttänen, Minna Kouvalainen (sihteeri), Jaakko Santavuori, Henrik Klemetti, Mikko Koskinen, Atte Hietaharju, Melissa Roth, Aino Himanka

Virkailijat/muut:

Lilja Löfqvist, Tuukka Korhonen, Juhani Saloheimo, Kim Sjöström saapui ajassa 18:24.

1. Kokouksen avaus

Avataan kokous ajassa 18:09.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Kokouksen työjärjestys

Ehdotettiin, että lisätään kohta 6.2., 6.2 1621,80€ Fuksiristeilyn varausmaksu. Muokattu esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Valitaan kokoukselle sihteeri

Ehdotetaan Minna Kouvalaista. Kokouksen sihteeriksi valittiin Minna Kouvalainen.

5. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Tuukka Korhonen ja Lilja Löfqvist.

6. Kulukorvauksien ja maksujen hyväksyminen

6.1 188,97€, Susanna Kinnula (Haalarimerkkitylaus)

Susanna Kinnulalle korvattu 188,97€ haalarimerkkitylauksesta. Kulukorvaus hyväksyttiin.

6.2. 6.2 1621,80€ Fuksiristeilyn varausmaksu

Fuksiristeilyn varausmaksu 1621,80€ maksettiin. Maksu hyväksyttiin.

7. Toimialojen kuulumiset

Varapuheenjohtaja: Ensi viikolla vuosijuhlatoimikunnan kokous. Vuosijuhlan tilaa käyty katsomassa. Mahdollisesti teemavujut. Holiton tapahtuma tulossa kulttuurivastaavien kanssa. Varapuheenjohtaja kiittää sitseistä.

Taloudenhoitaja: Laivamaksussa hämmennystä, tämän päivän erämaksu hoidossa. Kulukorvaukset maksettu Mikko Koskiselle (Sivistys, saunavuokra), Tuomas Korpimiehelle (viini-ilta) ja Susanna Kinnulalle (haalarimerkit). PDF-tiedosto tulossa sihteerille. Tilin saldo 31.8.2022: 2751,47€. Talous hyvällä mallilla. Ehdotetaan että sitsit peruuttanut henkilö saa rahansa takaisin sillä perusteella, että tilalle saatiin toinen. Esille tuotu jäsenmaksun mahdollisuus, hyvät ja huonot puolet selvitettävä. Taloudenhoitaja ehdottaa kyselyn tekemistä opiskelijoille asiaan liittyen. Pienen projektiryhmän perustamista ehdotettu. Opintovastaava lupautui tekemään lomakkeen.

Juhlatoimintavastaavat: sitsit onnistuivat hyvin, ilmoittautuneita 92. Paikalle saapui vähän yli 70 henkilöä. Harjoitussitsit myös onnistuivat. Mahdollisesti Halloween- tai pikkujoulusitsit tulossa, paikkatilannetta selvitettävä. Historicukselta kysytään yhteistyöstä. Pienempiä juhlia mahdollisesti tulossa riippuen klusterin varausmahdollisuuksista.

Opintovastaava: Tiedottajalle laitettu materiaalit kandidiiristä.

Työelämävastaavan kanssa suunniteltu alumni-iltaa, klusterivarauksen mahdollisuuksia tiedusteltu.

Yhdenvertaisuusvastaava: fukseille tehty yhdenvertaisuuskysely, vastauksia 12. Ei mitään hälyttävää, mutta kerrottiin, että on koettu tai nähty häirintää orientaatioviikoilla. Yhteydenottolomake on tehty, ja sitä mainostettu tapahtumissa. Tullut yksi yhteydenotto, joka käsitelty yhdenvertaisuustyöryhmän kesken.

Varainhankintavastaava: laulukirjoja mennyt sitseillä 30 kappaletta. 100€ käteisellä kassassa, 200€ varainhankintavastaavan tilille, siirretään Kronos ry:n tilille tämän illan aikana. Puheenjohtaja lisäsi, että Flow Festivaalilta saatiin rahat talkoista.

Liikuntavastaava: mietitty tulevia tapahtumia toisen liikuntavastaavan kanssa. Lähiviikkoina tulossa päiväretki Nuuksioon, tämän viikon aikana tarkentuu. Ehdotettu yhteisiä liikuntatapahtumia Historicuksen kanssa.

Tilavastaava: OH:lla on käyty, remonttivaneri saatu pois ikkunan edestä. Kahvipossussa rahaa 13€. Kahvimaitoa ostettava.

Arkistovastaava: arkistossa ei käyty lähiaikoina, menossa arkistoon. Mahdollisesti tulossa postaus Instagramiin. Tiedusteltu onko OH:lle kertynyt materiaalia, jota tarvitsisi arkistoida.

8. Tulevat tapahtumat

HYY:n järjestämä fukseiseikkailu huomenna 29.9., rasti sijaitsee OH:lla. Ensi kuussa fuksiristeily 27.-29.10. Mahdollisesti liikuntavastaavien Nuuksion reissu. Vuosijuhlatoimikunnan kokous 3.10. Puheenjohtaja ehdottaa opiskelijaseminaariperinteen elvyttämisestä, opintovastaava ehdottaa marraskuuta.

9. Umlaut ry:n vuosijuhlakutsu

Saapunut 35-vuotisvuosijuhlakutsu Umlaut ry:lta. Tuukka Korhonen ilmoittautunut edustajaksi. Puheenjohtaja Pihla Pekonen ehdotettu edustajaksi. Hyväksytty Tuukka Korhonen ja Pihla Pekonen Kronos ry:n edustajiksi Umlaut ry:n vuosijuhliin.

10. Jäsenten hyväksyminen Kronos ry:een

Hyväksyttiin jäseniksi vuoden 2022 uudet opiskelijat. Ks. Liite 1.

11. Loppuvuoden tilavaraukset

Järjestöllä käytössä yksi koko Humanistiklusterin tilavaraus: ehdotettu käytettäväksi joko pikkujouluja tai vuosijuhlien jatkoja varten. Keskustelua tilavarauksen käytöstä jompaan kumpaan juhlaan. Ehdotettu tilavaraus käytettäväksi vuosijuhlien jatkoja varten. Ehdotus hyväksyttiin.

12. Varainhankinnan tilanne

Ehdotettiin skipattavaksi sillä käyty läpi toimialojen kuulumisissa. Ehdotus hyväksyttiin.

13. Uuden HOL- ja suhdevastaavan nimittäminen

HOL- ja suhdevastaavan virka avoin. Virkaan nimitettävä uusi henkilö. Uusi vastaava toimisi HOLissa mahdollisesti ilman änioikeutta Kronos ry:n edustajana. HOL:lla tulossa syysseminaari. Ehdotetaan asian käsittelemistä seuraavaan kokoukseen, koska HOLin puheenjohtaja ei ole vielä vastannut tiedusteluihin. Ehdotus hyväksyttiin, asia siirtyy käsiteltäväksi seuraavaan hallituksen kokoukseen.

14. Fuksiristeilyyn liittyvän palautteen läpikäyminen

Järjestölle saapunut palaute fuksiristeilyyn liittyen. Palautteessa ilmenee huoli perinteeksi muodostuneen risteilyn päästöintensiivisyydestä ja sen vaikutuksista ympäristöön. Keskustelua aiheesta, erineviä näkemyksiä palautetta koskien. Ehdotettu vaihtoehtoisia uusia perinteitä ja ajanviettotapoja korvaamaan risteilyn. Keskustelussa ilmenee huoli esteettömyydestä ja

saavutettavuudesta. Puheenjohtaja Pekonen ehdotti kirjelmän kirjoittamista seuraavalle hallitukselle viitaten HYY:n vihreisiin linjoihin sekä annettuun palautteeseen, ehdotetaan tilalle jotain ympäristöystävällisempää. Ehdotus kirjelmän kirjoittamisesta hyväksyttiin.

15. Vuosijuhlatoimikunnan tilannekatsaus

Ehdotetaan kohdan skippaamista, koska asia käytiin tyhjentävästi läpi toimialojen kuulumisissa. Ehdotus hyväksyttiin.

16. Muut esille tulevat asiat

Laulukirjojen tarkastus alkaa seuraavalla viikolla, halukkaat työryhmään liittyvät voivat laittaa puheenjohtajalle viestiä. Taloudenhoitaja tiedustelee laulukirjojen painamisen budjettia, puheenjohtaja lupaa selvittää asian. Keskustelua laulukirjoihin liittyen. Fuksiseikkailuun liittyen juhlatoiminta- ja tuutorivastaava Koskinen tiedustelee halukkaita rastinpitäjiä. Keskustelua rastin pitämiseen liittyen. Pukukoodina haalarit tai historiallinen asu.

17. Kokouksen päättäminen

Kokous päätetty ajassa 19:17.

Pöytäkirjan vakuudeksi:

Tarkastanut:

Tuukka Korhonen

Lilja Löfqvist

Hyväksynyt:

Pihla Pekonen

Puheenjohtaja

Minna Kouvalainen

Sihteeri